
Verkeerde keuzen 
In de Programmabegroting van de 
gemeente 2021 - 2024 staan de 
uitgaven voor nieuw beleid en de 
bezuinigingen. Er moet circa 3,3 
miljoen worden bezuinigd tot 
2024. 
Mij valt op dat er bezuinigingen 
zijn opgenomen, als sluiting bui 
tenbad De Zijl, het verlagen van de 
personele bezetting fietsenkelders 
door de openingstijden te beper 
ken. Maar er zijn nog veel meer 
bezuinigingen! 
Maar er wordt wel jaarlijks op de - 
begroting een bedrag opgenomen 
van € 346.000, voor de herinrich 
ting van het Roomburgerpark, met 
daarin het zo fel begeerde vierde 
veld voor de Hockeyvereniging 
Roomburg. Deze kosten komen 
voor een groot aantal jaren op de 
begroting te staan door de hoge 
aanlegkosten van circa zes miljoen 
voor dit project. 
Ik vind het vreemd dat er op aller 
lei sociale voorzieningen wordt 
bezuinigd ten gunste van de hoc 
key. Te makkelijk en naar mijn 
overtuiging volkomen onterecht. 

Netty Hogendorp, Leiden 

Netty Hogendorp: ,,Vreemd dat er op allerlei sociale voorzieningen wordt be 
zuinigd ten gunste van de hockey." ARCHIEFFÓTO HIELCO KUIPERS 

Tweedeling wijk? 
Er wordt in diverse publicaties van 
het LD gesproken van een tweede 
ling in de wijk in de huidige dis 
cussie over het Roomburgerpark. Is 
dat wel zo? Hoe is dat vastgesteld? 
Volgens mij is de overgrote meer 
derheid van de wijk tégen een 
vierde hockeyveld in het park en 
laten verschillende politieke partij 
en -waaronder GroenLinks - zich 
inpakken door private belangen 
van elitaire sportclubs boven het 
algemeen belang van beschikbaar 
heid van groene openbare ruimte. 
Het lijkt erop dat GroenLinks 
probeert weg te komen om vóór 
het plan te stemmen, door het een 
afweging te laten lijken over een 
verdeelde wijk waarin even veel 
mensen vóór als tégen het nieuwe 
plan zijn. Daarom pleit ik voor een 
wijkreferendum waaruit blijkt of 
er daadwerkelijk sprake is van een 
tweedeling in de wijk over een 
vierde veld in het park. 

Willemijn Schouten, Leiden 

Inbreng van burgers, het is maar een hoop gedoe 
Ze zullen het verontwaardigd en 
met klem ontkennen, maar Leidse 
gemeentebestuurders hebben heel 
weinig op met inspraak, participa 
tie of hoe de inbreng van burgers 
ook mag worden genoemd. Het is 
een obstakel en een hoop gedoe, 
dingen die staan tussen hun mooie 
plannen en de verwezenlijking 
daarvan. Maar het is een afgespro 
ken ritueel waar jeje als wethouder 
niet aan kunt onttrekken. 
Het heeft er nu helaas veel van 

weg dat ze in Leiden niet eens de 
schone schijn meer kunnen op 
houden. Laten we eens kijken wat 
er in de afgelopen tijd allemaal in 
de soep is gelopen. De krant meldt 

op 7 september dat acht wijk- en 
buurtverenigingen uit de binnen 
stad de samenwerking met de ge 
meente hebben opgezegd omdat 
met hun aan- en opmerkingen, ad 
viezen en voorstellen zo goed als 
niets werd gedaan. 
Bij die acht voegden zich later 

nog drie inwonersgroepen. Op 10 
september stapt Burgerpanel Lei 
den Centraal Park (LCP) uit de zo 
geheten 'green deal' met de ge 
meente, omdat het niet langer de 
rol van klapvee wil vertolken. 'Al 
les lijkt louter voor de vorm te ge 
beuren'. Op 17 september schrijft 
buurtvereniging Stationsgebied 
dat het een 'onafhankelijke mode- 

rator' wil voor de inspraakcrisis en 
geen door de gemeenteraad inge 
stelde onderzoekscommissie. En 
weer wat later heeft wethouder 
Dirkse het blijkbaar aan de stok 
met de sportverenigingen, want 
hij heeft het over een 'verbeter 
plan', zo'n mooie term die meestal 
heel wat minder moois uit het 
zicht moet houden. 
Nee, ik ga het hier niet hebben 

over het Roomburgerpark, al vraag 
jeje wel af hoe het toch in hemels 
naam mogelijk is dat de gemeente 
in deze benarde tijd ze? miljoen 
euro uittrekt om een park over 
hoop te halen teneinde een extra 
hockeyveld mogelijk te maken. 

Moeten de kardinalen ten stadhui 
ze niet eens met hun plas naar de 
dokter, denk je dan. 
Na dit alles vraagt de gemeente 

per opgewekte brief aan de bewo 
ners van de Mors om mee te den 
ken over de ontwikkeling van het 
Werninkterrein. Die lijkt in een 
versnelling te komen sinds het rijk 
10 miljoen euro heeft gegeven om 
het terrein te ontsluiten met een 
tunnel onder het spoor door. O al 
les staat nog open, er zijn tal van 
varianten, zo staat er. 
Jaja. Ik ga het ritueel met grote 

aandacht volgen. 

R.D. Paauw, Leiden 


